
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 27. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 107
Da Tine Fischer blev direktør for DIF, trådte hun ud af bestyrelsen for Fonden De Køben-
havnske Filmfestivaler og blev erstattet af Michael Berg, der er direktør for United Interna-
tional Pictures. Det er et selskab, der distribuerer internationale film i Danmark. Michael 
Berg kender sin nye formand, Erik Stephensen, ganske godt, da Michael tidligere har 
siddet mange år i bestyrelsen for Fonden Biografklub Danmark. Han er i øvrigt samtidig 
nær partner af Biografklub Danmark. Inden længe kan man se resultatet af det gode 
samarbejde, for det er firmaet, Michael Berg er direktør for, United International Pictures, 
der har glæde af, at den nye film om Bridget Jones er sikret succes som en del af det 
nye Biografklub Danmark-program for 2025. Er det ministerens opfattelse, at Michael 
Berg, med sin nære forretningsmæssige relation til bestyrelsesformanden og Fonden 
Biografklub Danmark, med dennes relation til Fonden De Københavnske Filmfestivaler, 
kan anses som et habilt medlem af bestyrelsen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Daugaard (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på katrine.daugaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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